



Date : 22 February 2018

التاريخ: 22 فبراير 2018

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President
Chief - Operations Officer (COO)
Head of Operation Division
Dubai Financial Market
Dubai, United Arab Emirates

السيد / حسن عبد الرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي - رئيس تنفيذي العمليات -
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Sub: disclosure on Item 11 of Annual General Resolution

الموضوع : إفصاح بشأن المادة رقم 11 من قرارات الجمعية العمومية السنوية

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،،،

With reference to item 11 of the resolutions adopted by the General Assembly held on 21/02/2018 related to increase in DIB's capital through issuance of new shares in the proportion of one new share for every three shares held, resulting in a maximum increase of 1,647,396,295 new shares, it is noted that the AGM has authorized the Board of Directors of the bank to decide the date of issuance of the new shares. The new shares issue price will be at a discount of 45% to the market price prevailing at the date decided by the Board of Directors of the bank; subject to approval by the Securities and Commodities Authority and the Central Bank of UAE and other relevant authorities.

بالإشارة الي البند 11 من قرارات الجمعية العمومية المنعقدة بتاريخ 2018/2/21 والمتعلق بزيادة رأس مال البنك بإصدار أسهم جديدة بحيث يستحق كل (واحد) سهم جديد لكل (ثلاثة) أسهم حالية بحد أقصى (1,647,396,295) سهماً وقد فوضت الجمعية العمومية مجلس إدارة البنك لتحديد يوم الإصدار للأسهم الجديدة . وسيكون سعر إصدار الاسهم الجديدة بخضم وقدره 45% من سعر السوق السائد للسهم يوم الإصدار الذي سيتم تحديده من قبل مجلس إدارة البنك ، بعد موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع وبنك الإمارات المركزي والجهات المختصة ذات الصلة.

Yours sincerely

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

سلمان لياقت

رئيس إدارة ادارة الاستراتيجية وشؤون المساهمين

بنك دبي الإسلامي

Salman Liaquat
Chief of Strategy and Investors Relations
Dubai Islamic Bank

Head Office
P.O.Box 1080, Dubai, UAE
T +971 4 2953000
F +971 4 2954111
Tlx: 48772/45889 ISLAMI EM, Swift: DUIBAEAD

الإدارة العامة
ص.ب. 1080، دبي، ا.ع.م.
ت +971 4 2953000
ف +971 4 2954111
تلخس: 48772/45889 ISLAMI EM، سويفت: DUIBAEAD